
Zápis z 5. zasedání výboru pro strategické investice a
veřejné zakázky ZMČ Praha 10,

které se konalo dne 12/4/2023 v Radničním salonku, budova B, 5. patro,

MČ Praha 10, Vršovická 1429/68

Přltomnl Členové výboru:

· Adam Štěpánek
· Ing. Gabriela Kolářová
· Ing. Tomáš Pek S.E.
· Ing. Michal Narovec
· Mikuláš Pobuda

Omluveni členové výboru:

· JUDr. Radmila Kleslová
· Mgr. Zuzana Lajksnerová

Nepřltomnl členové výboru:

Hosté z řad RMČ PlO a prac, úřadu:

· lng.jan jirásek, tajemník výboru SlVZ
· Ing. Dušan Kodrla, vedoucí oddělení přípravy a realizace investic
· Be. Jakub Brzoň - vedoucí OMP
· David Krůta - zastupitel MČ PlO

1. Zahájenl jednánl VSIVZ

Jednání výboru bylo zahájeno v 17:05 a po celou dobu jednání byl výbor usnášeníschopný. Jednání
výboru probíhalo presenčně.

Program dle zaslané pozvánky:

Návrh programu:
1. zahájeni jednání
2. Schváleni programu, volba ověřovatele
3. Aktuálni stav veřejných zakázek uveřejněných na profilu zadavatele MČ PlO
4. Informace o průběhu stávajÍcÍch významných investic
5. Různé
6. Závěr



Popis průběhu jednánl

2. Schváleni programu a ověřovatele zápisu

Bylo hlasováno o programu jednání s výsledkem:

Hlasováni: pro 5; Proti O; Zdržel se O

jednání pokračovalo volbou ověřovatele. jako ověřovatelka byla navržena Ing. Gabriela Kolářová

Hlasování: pro 5; Proti O; Zdržel se O

Aktuáln/stav veřejných zakázek uveřejněných na profilu zadavatele MČ PlO

Předseda VSlVZ uvedl bod a dotázal se, zda členové mají nějaké dotazy k bodu. Současně předseda
uvedl, že nyní probíhá příprava úpravy směrnice QS 74-01 - Zadávání veřejných zakázek, která by měla
být předložena RMČ ke schváleni 13. 4. 2023 a na přIšti jednání výboru SlVZ, by schválené úpravy
členům výboru představil Be. Brzoň. Ing. Kolářová se dotázala, proč se soutěží málo veřejných zakázek
" s ohledem na schválený pIán zdaňované č"nnost', kde je př"praveno cca 73 ml KČ na opravy MŠ a ZŠ,
které by měly probíhat v letních měsIcIch. Ing. Pek dodal k připravované úpravě směrnice QS 74-01 -
Zadávání veřejných zakázek, že se dotýká soutěžení pouze okrajově, spIše upravuje kompetence
vedoucích odborů. Ing. Kodrla k danému uvedl, že se nyní připravují podklady k soutěžení daných
veřejných zakázek v rámci oprav MŠ a ZŠ a termínově by se to mělo stihnout vyjma výměny
elektroinstalace v pavilonech A a B, kdy bude akci nutné z hlediska rozsahu rozdělit na 2 roky. Další
dotazy k bodu již nebyly.

Tim byl bod předsedou výboru ukončen.

4. Informace o průběhu stávaj/ci'ch významných investic

Předseda bod uvedl, stručně popsal současný stav a dotázal se, zda členové mají nějaké dotazy k bodu.
Ing. Pek členy výboru seznámil s aktuálním stavem projektu stěhováni úřadu.

Tim byl bod předsedou výboru ukončen.

5. Různé

V rámci bodu předseda výboru uvedl, že na přištIm jednání tedy bude výbor seznámen s úpravou
směrnice QS 74-01 - Zadáváni veřejných zakázek a současně by rád předseda výboru na dalším jednání
členům předložil návrhy formulářů na předkládání záměrů do výboru SlVZ k projednání.

žádný dotaz nebyl vzneSen



6. Závěr

Předseda VSlVZ tím ukončil jednání výboru v 17:25 a poděkoval přítomným za účast.

Poznámka tajemníka VSIVZ k zápisu jednání z 8. 2. 2023:

V rámci zápisu z jednání VSlVZ z 8. 2. 2023 bylo v zápisu uvedeno, že:

,,Ing. Pek odpověděl, že se dotazoval na tuto otázku na HMP aje to možné" správně dle audio záznamu
mělo být uvedeno: ,,Ing. Pek odpověděl, že se dotazoval na tuto otázku na OEK MČ PlO a je to možné"

V rámci zápisu z 8. 2. 2023 je uvedeno: ,jng. Pek uvedl, že mezi podpisem nájemnlsm/ouvy a samotným
fyzickým stěhováním je nutné učinit ještě jeden krok a to vysoutěžit externího managera na stěhování,
kterým MČ PlO nedisponuje (jedná se o úkoly přípravy organizace stěhovánj informovanost občanů, IT
nastavení apod.)" dle požadavku Ing. Peka je citace doplněna o: ,,Vytvoření a proces z/skán/
administrátora stěhováníje jen jedním z několika kroků před stěhováním.

V Praze, dne 17. 4. 2023

Předseda VSlVZ· Adam Štěpánek

Zapisovatel: Ing. Jan jirásek, tajemník VSIVZ

Ověřovatelka: Ing. Gabriela Kolářová


